

**Saturday, May 4, 2024**

**Join our Science Outreach groups for a day of free\* activities for youth and families!**



**9 am - 10:15**  
(English)

## Super Seeds and Terrific Trees

Join McGill Science Outreach to learn about how trees grow and interact with nature near you.

**10:45 - 12 pm**  
(French)

📍 Outdoors: Meet outside the Redpath Museum

👥 Ages 8 - 10

**Register here!**  
(Required)



**9 am - 12 pm**  
(Bilingual)

## How do our brains work?

Join a group of neuroscientists from BrainReach for a series of fun and interactive activities with hands-on learning tools to discover more about the brain!

📍 Outdoors: Burnside Hall

👥 Ages 5 - 13



**10 am - 2 pm**  
(Bilingual)

## Chemist for a Day

Join McGill Chemistry to participate in some fun chemistry that will change how you see our world.

📍 Outdoors: Otto Maass Chemistry Building

👥 All ages



**10 am - 4 pm**  
(Bilingual)

## From Planets to Particles: An Exploration Mini-Fair

Join the Trottier Space Institute, McGill Physics, and McGill Earth & Planetary Sciences for a day of hands-on science activities! You'll learn about space, telescopes, the fundamental forces of the Universe, planets, coding, rocks, and more!

📍 Rutherford Physics Building

👥 Ages 5 - 12

**Register here!**  
(Required)



**11 am - 1 pm**  
(Bilingual)

## The Diversity of Science and Scientists

Join STEMM Diversity @ McGill to hear about about the diversity of science and scientists! Hear about research from diverse scientists in ecology and biodiversity, see some tools we use, and learn about what we do at our interactive table.

📍 Outdoors: Children's Garden, across the McGill Nanofactory

👥 Ages 3 - 5, families



**11 am - 4 pm**  
(Bilingual)

## A Living Laboratory to Discover

Discover McGill's living laboratory at Mont-Saint-Hilaire and meet different scientists. From Biology to Meteorology, there's something for everyone!

📍 Outdoors: Gault Nature Reserve, Mont-Saint-Hilaire

👥 All ages

**Buy\* tickets!**  
(Required)



**Samedi le 4 mai, 2024**

**Participez à une journée d'activités gratuites\* pour les jeunes et les familles animées par nos groupes de vulgarisation scientifique !**



**9 h - 10h15**

(Anglais)

**10h45 - 12 h**

(Français)

## Les super semences et les arbres magnifiques

Rejoignez l'équipe de Vulgarisation scientifique pour découvrir comment les arbres grandissent et interagissent avec la nature autour de vous.

Dehors : Rendez-vous devant le Musée Redpath

Enfants de 8 - 10 ans

Inscrivez-vous !

(Requis)



**9 h - 12h**

(Bilingue)

## Qu'est-ce que la neuroscience ?

Rejoignez les neuroscientifiques de Mission Cerveau pour des activités engageantes et interactives avec des outils d'apprentissage pratiques pour en savoir plus sur le cerveau !

Dehors: Pavillon Burnside

Enfants de 5 - 13 ans



**10 h - 14 h**

(Bilingue)

## Chimiste pour une journée

Joignez vous au Groupe de sensibilisation à la chimie lors du 24 heures de science et participez à des activités qui révolutionneront votre vision du monde.

Dehors : Pavillon Otto Maass de chimie

Tous les âges



**10 h - 16 h**

(Bilingue)

## Des planètes aux particules: mini-foire d'activités

Rejoignez l'Institut spatial Trottier, la Physique de McGill et les Sciences de la Terre et Planétaires de McGill pour une journée d'activités scientifiques pratiques ! Vous apprendrez des choses sur l'espace, les télescopes, les forces fondamentales de l'Univers, les planètes, la programmation, les roches, et bien plus encore !

Dehors : Pavillon de physique Rutherford

Enfants de 5 - 12 ans

Inscrivez-vous !

(Requis)



**11 h - 13 h**

(Bilingue)

## La diversité des sciences et des scientifiques

Rejoignez le groupe de la diversité des STIMM à leur table interactive, où ils feront des démonstrations et présenteront des équipements issus de leurs propres recherches en écologie et en biodiversité.

Dehors : Jardin des enfants, face à la Nanofactory de McGill

Enfants de 3 - 5 ans, familles



**11 h - 16 h**

(Bilingue)

## Un laboratoire vivant à découvrir

Venez découvrir le laboratoire vivant de McGill à Mont Saint Hilaire et rencontrer les scientifiques qui y oeuvrent.

Dehors : Réserve Naturelle Gault, Mont-Saint-Hilaire

Tous les âges

**Achetez\*  
des billets !**

(Requis)

